
Dobrý den vážení spoluobčané, 

dnešní den je posledním dnem uplynulého roku 2023. Je již tradičním a milým 

zvykem, že starosta v tento den pozdraví prostřednictvím obecního rozhlasu 

občany naší obce. 

Projev jakéhokoli představitele veřejné správy má být optimistický a motivační. 

Musím se ale přiznat, že se mně těžko hledají slova. V podstatě každý den se 

setkávám s našimi občany, kteří jsou nespokojeni s tím, jak nás naše doba 

ovlivňuje. V dnešní době jsme veřejnými médii všichni masírování povětšinou 

negativními zprávami. Válečné konflikty se těsně dotýkají ekonomiky, zažíváme 

trvalou nestabilitu a naše budoucnost tak není jen v našich rukách. Pokud se ale 

podíváme ne zas do tak vzdálené historie, dříve toho museli lidé zažít daleko víc 

negativního. Já osobně obdivuji naše předky, jak dokázali prožít dvě světové 

války a přežili útrapy, které si mnozí z nás ani nedokážou představit.  

Dává mně to jistotu,  že jako lidé jsme flexibilní. Kolik roků už slyšíme, že nás 

čeká krize, že musíme šetřit, že nás čekají zlé časy, ale my to vždy nějak 

překonáme a jedeme dál.  

Skoro všichni si umíme najít smysl svého života. Umíme si odpočinout v kruhu 

svých nejbližších a umíme najít v našich životech radost a štěstí. A to je dle mého 

názoru to nejdůležitější. Proto vás moc prosím, soustředně se na to, co je v životě 

důležité. Naše jediná možnost jak ovlivnit fungování naší republiky je správný 

výběr našich zástupců v demokratických volbách. Po zbytek času se věnujme 

svému rozvoji, svým rodinám a přátelům. Užívejme si toho dobrého a pěkného, 

co  nás v následujícím roce 2024 čeká. 

Já osobně čerpám energii ze své rodiny a svých dvou pro mě úžasných dcer. A 

pak mám ještě jeden zdroj energie a to když se něco podaří na obci. My už teď 

víme, že nás v příštím roce čeká realizace několika velkých projektů, které jsou 

spojeny s životem našich občanů. Vzpomenu například přístavby základní školy, 

rekonstrukce obecního úřadu, či revitalizaci zámku a další. Všichni na obecním 

úřadě, ať jsou to zaměstnanci, či zastupitelé se na tyto aktivity díváme s pořádnou 

dávkou respektu, protože finanční náročnost projektů přesáhne 100 mil. korun. 

Ale zároveň tyto všechny připravované stavby bereme i jako obrovskou motivaci, 

abychom udělali naši Hošťálkovou trochu krásnější a hlavně příjemnější k žití.   

Těm, kteří tyhle podobné myšlenky sdílejí a žijí dle jejich smyslu, moc děkuju. 

Děkuji za to, že zůstáváte lidmi, že umíte nejen kritizovat, ale i pomoci, že umíte 

nejen brát, ale i dávat a umíte být plnohodnotnými občany naši obce. 

 



Vážení spoluobčané,  

k tomu všemu a zejména do nového roku 2024 Vám, občanům obce Hošťálková, 

přeji víc lepších dnů než těch horších, víc lásky než nenávisti, víc hojnosti než 

nedostatku, víc radosti než smutku a trápení a hlavně pevné zdraví. 

Za pozornost Vám děkuje Petr Laštovica, starosta obce 

 

 

 

 


